
Dagsorden 
Mødeart 

Skolebestyrelsesmøde 
Møde nr. 

5-2015 

Dato 

8. juni  2015 

Mødested 

Personalerummet ny skole 
Mødeleder 

Per Birkmose 

Mødedeltagere  

Anja Søe Jensen. Bo Christiansen. Brian Hyldig.. Karen Kjær. Lisbeth Johansen. Lone Varming. Michael Thomsen. Per Birkmose. Rikke 

Løhr. Thomas Naur Olsbro. Pernille Kjellberg. Bo Søndergård.  
Fraværende 

Elevråd 

Næste møde (tid/sted) 

 

 

BEMÆRK: Selve mødet er kort, da vi slutter med spisning - evt, afbud bedes derfor meddelt hurtigst muligt pga. traktementet, 

 

 

 

Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, BE= Beslutning 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 BE • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1  • Opfølgning fra sidst Per 19.00 - 19.05 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

 

 

Alle 19.05 – 19.30 

3 I • Kommende skoleår  

Orientering om personale etc. 

 

 

 

 

 

BS 19.30 - 19.40 

4 D, B • Skolebestyrelsen efter sommerferien, konstituering 

Ved skoleårets udgang udtræder Per Birkmose af 

skolebestyrelsen. Thomas Naur Olsbro er derfor indkaldt som nyt 

medlem. 

I denne forbindelse skal skolebestyrelsen nykonstituere  sig  med 

valg af formand og næstformand. 

Ligeledes vil det være hensigtsmæssigt at diskutere, hvornår 

skoleårets første SB-møde skal afholdes. 

 

Alle 19.40 - 19.55 

5 I • Eventuelt 

 

 

 

Alle 19.55 – 20.00 

 

 

Referat: 
Punkt 0:  

Godkendt 

 

Punkt 1:  

Varmeudfordringerne: Ikke-offentliggjort notat om Høng Skole i kommunen om økonomien og 

problemet med dårligt  indeklima.  

 

Punkt 2:  

Elevrådet: 

Anja orienterede:  

Elevrådet planlægger fest for de nye 7. klasser d. 3. september 2015.  

Årshjul udarbejdet til det nye elevråd. 

Vedr. Ungerådet i Kalundborg. Fie fra 7.x vil gerne deltage.  



 

Pæd. råd/skolemøder og MED-udvalget 

Den kommende fagfordeling er meldt ud. Nu er der meget at forberede og gøre klar. 

TR og skoleleder har lavet aftaler om blød/fast tid for kommende skoleår. Det skal på næste MED-møde.  

Prøver og censorater tager meget tid i overbygningen. Orientering om elever, der ikke er mødt til prøve.  

Formanden: 

Tak for de mange og hyggelige timer.  

Per kontakter formandsnetværket vedr. ny formand.  

Ledelsen: 

Dimission d. 24. juni for 9.-10. kl. kl. 19.30 i cafeen. 

Skolen er valgsted d. 18. juni til folketingsvalget. 

Sidste skoledag for 9. kl. og DGI-dag er afholdt. Supergod dag. 

Koncert 0.-2. kl. d. 16. juni. Eleverne optræder også til dimissionen. 

TV2 har kontaktet os mhp. historie om pædagoger i lektiecafeen. 

    

Punkt 3:  

Vi har fået ansat de lærere, vi har brug for til det nye skoleår. BS fortalte om ansættelserne. 

Vi laver opslag på en inklusionsmedarbejder (lærer/pædagog). 

Lærerne på arbejde de tre første dage af elevernes sommerferie. 

Vi skal lægge skema (i nyt program). 

BS kan handle i sommerferien, hvis det bliver nødvendigt vedr. personaleansættelser mv.  

Michael Thomsen spørger til vikardækningen i forbindelse med matematiklærers opsigelse. 

 

Punkt 4:  

Brian Hyldig har meldt sig på banen til formandsposten og Bo Christiansen til næstformandsposten. 

Det blev enstemmigt vedtaget af de stemmeberettigede.  

1. møde efter sommerferien er onsdag d. 26. august kl. 19.00-21.00. 

 

Punkt 5: 

BS takkede skolebestyrelsen for året, der er gået. 

Der var en særlig tak til Per Birkmose for indsatsen.  

Michael Thomsen slog et slag for lejrskolerne igen.  


